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11. SZÁMÚ JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. július 26. napján 

megtartott soron kívüli Képviselő-testületi üléséről 

 

Helye: Tiszagyenda, Házasságkötő terem 

 

Jelen vannak:   

 

    Pisók István polgármester 

    Lenge Tiborné képviselő 

    Oláh János képviselő 

    Pádár Lászlóné képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Balogh Henrietta aljegyző 

 

Pisók István polgármester: Megállapítja, hogy Ballók Zoltán, Hajnal Istvánné és Boros Tibor 

képviselők hiányoznak, igazoltan vannak távol.  

 

 

Pisók István polgármester: Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes.  

 

Felkérem Moldovánné Janku Mónikát jegyzőkönyvvezetőnek. Aki ezzel egyet ért, kérem, 

kézfelnyújtással jelezze.  

 

Köszönöm. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület Moldovánné Janku Mónikát 4 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás szavazattal elfogadta jegyzőkönyvvezetőnek.  

 

 

65/2023. (VII.26.) számú határozat 

 

- Jegyzőkönyvvezető személyének elfogadásáról- 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Moldovánné Janku Mónikát 

elfogadta a testületi ülés jegyzőkönyvvezetőjének. 

 

Pisók István polgármester: Egy napirendi pontunk lenne, méghozzá a tanévkezdési támogatás 

biztosításáról szóló rendelet megalkotása, valamint az egyebek. Van-e más javaslat? 

Amennyiben nincs, kérem a napirendi pont elfogadását. Aki ezzel egyetért kérem, hogy 

kézfeltartással szavazzon. Megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a 

napirendi pont elfogadásra került.  

 

66/2023. (VII.26.) számú határozat 

 

- Napirendi pont elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülés napirendi pontjait 

a következők szerint fogadja el:  

 



1. Tanévkezdési támogatás biztosításáról szóló rendelet megalkotása  

2. Egyebek 

 

Első napirendi pont: Tanévkezdési támogatás biztosításáról szóló rendelet megalkotása 

 

Pisók István polgármester: 20.000 forintot javaslunk, ennyit biztosítanánk minden gyereknek, 

aki óvodába, iskolába jár, és ahol az egy főre jutó jövedelem nem haladja meg a mindenkori 

öregségi nyugdíjminimum legkisebb összegének hatszorosát. Ez nagyon jól jönne minden 

családnak úgy gondolom, főleg a mai árak mellett. Augusztus 18-áig kellene beadni a kérelmet, 

és 31-éig lenne a kifizetés. Én mindenképpen javaslom ennek az elfogadását. Aki ezzel a 

rendelettel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon. Köszönöm! Megállapítom, hogy 4 igen, 

0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a rendelet elfogadásra került.  

 

8/2023. (VII.26.) számú rendelet 

- A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi -  

 

Második napirendi pont: Egyebek 

Pisók István polgármester: Az Élhető települések pályázatnál kiküldtünk a műszaki ellenőri 

feladatokra 3 ajánlatkérést, de csak 2 érkezett vissza. Ezért a projektmenedzserrel 

megbeszéltük, hogy ezt érvénytelenítjük, és a jövő héten újabb 3 cégtől kérünk ajánlatot.  

A postától is volt nálam egy hölgy, akivel beszéltünk a posta új helyéről és nyitvatartásáról. Azt 

gondoltuk, hogy a piactéren lévő helységbe költöztetnénk a postát, és 5 és fél órát lenne nyitva. 

Októbertől tervezzük áthelyezni oda a postát, addig még elő kell készíteni a helységet is. Rácsot 

kell tenni az ablakra, páncélszekrényt tenni be stb. A leveleket Kunhegyesről a kézbesítő 

házához viszik majd, otthon fogja szétválogatni őket. Ez azért lesz így, hogy máshol ne kelljen 

fűteni pluszban egy helységet télen. Ezekről még tárgyalunk a későbbiekben, hogy lesz 

pontosan.  

Én ennyit szerettem volna az egyebekhez hozzászólni, nem tudom másnak van-e valami 

hozzáfűznivalója? 

Pádár Lászlóné képviselő: Én annyit szeretnék ide még mondani, hogy a Facebookon az 

elmúlt napokban volt mostanában egy kis felháborodás, az önkormányzati portákkal 

kapcsolatban, hogy nincsenek rendben tartva. Elejét kellene ezeknek a dolgoknak venni 

szerintem. A szelektív lerakóhelynél, a kukáknál is borzasztó állapotok vannak, rengeteg 

szemét és zsák van körülöttük. 

Pisók István polgármester: Valóban, igazad van, több figyelmet fogunk az önkormányzati 

portákra, házakra fordítani. A szelektív szemét lerakóhellyel kapcsolatban is tennünk kell majd 

valamit, egyetértek, fogunk még erről beszélni, mindenképpen. 

Pádár Lászlóné képviselő: Vannak helyek, ahol nagyon sok kocsi áll kint a házak előtt is, 

azokkal is kezdeni kellene valamit.  



Balogh Henrietta aljegyző: Van közterület használati szabályzatunk, fel fogjuk őket szólítani.  

Pisók István polgármester: Rendben, ha másnak nincs egyéb mondandója, akkor 

mindenkinek köszönöm a részvételt, az ülést bezárom!  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Pisók István                                   Balogh Henrietta 

             polgármester                        aljegyző 

 

 

Moldovánné Janku Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 


